
1 
 

PROTOKÓŁ NR XXXV/17 

 

z sesji Rady Gminy Jaśliska, odbytej w dniu 10 marca 2017 r. o godz. 1700  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Jaśliska. 

 

W sesji udział wzięli następujący radni: Renata Pelczar, Angelika Uram,  

Jan Szymczakowski, Ryszard Chowaniec, Janusz Mazur, Teresa Mezglewska, Jan Farbaniec, 

Bogusław Gwiżdż, Jan Puchalik, Leszek Madej, Jarosław Farbaniec, Krzysztof Kostycz, Piotr 

Smoleń i Wacław Futyma. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt Gminy Jaśliska – Adam Dańczak, Zastępca Wójta Gminy 

– Jerzy Magierowski, Dyrektor Zespołu Szkół Publicznych w Jaśliskach – Katarzyna Dubis, 

Komendant Komisariatu Policji w Dukli – Podkomisarz Jerzy Szwast, Dzielnicowy st. sierż. 

Michał Torba oraz sołtys Jan Magierowski.  

Listy obecności stanowią  załączniki do protokołu. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Otwarcia sesji dokonał i obradom przewodniczył Bogusław Gwiżdż Przewodniczący 

Rady Gminy Jaśliska. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. Na podstawie listy 

obecności stwierdził, że obrady są prawomocne. Na sekretarza obrad powołał radnego 

Krzysztofa Kostycza. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chce wnieść zmiany do porządku obrad.  

Wójt Adam Dańczak wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie określenia zasad powoływania, zasad działania Komitetu Rewitalizacji  

i ustanowienia jego Regulaminu przedstawionego na druku nr 217a zamiast  projekt uchwały 

przedstawionego na druku nr 217. 

Więcej propozycji zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 

Poddany pod głosowanie wniosek Wójta przyjęty został jednomyślnie /głosowało  

14 radnych/. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał porządek obrad po zmianach w poniższym 

brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy Jaśliska. 

3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej. 

4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Jaśliska. 

5. Zapytania i wolne wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Jaśliska na lata 2017-2021 

/druk nr 215/, 

b) przystąpienia do opracowania Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Jaśliska 

na lata 2016 – 2023 /druk nr 216/, 

c) określenia zasad powoływania, zasad działania Komitetu Rewitalizacji  

i ustanowienia jego Regulaminu /druk nr 217a/, 

d) nadania statutów jednostkom pomocniczym Gminy Jaśliska /druk nr 218/. 

7. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 
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8. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

9. Zamknięcie sesji.     

                                                         

Poddany pod głosowanie porządek obrad po zmianach przyjęty został jednomyślnie 

/głosowało 14 radnych/. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy Jaśliska 

 

Uwag do protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy Jaśliska nie zgłoszono. Poddany pod 

głosowanie przez Przewodniczącego Rady Bogusława Gwiżdż protokół został przyjęty 

jednomyślnie /głosowało 14 radnych/. 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej 

 

Wójt Gminy Adam Dańczak przedstawił najważniejsze sprawy, jakie miały miejsce  

w czasie od poprzedniej sesji do dnia dzisiejszego. 

Informował, że: 

- w dniu 22 lutego 2017 r. odbyło się spotkanie w Urzędzie Gminy Jaśliska  

z przedstawicielem wykonawcy sieci światłowodowej na terenie Gminy Jaśliska - 

przedstawicielami firmy Stimo. Podczas spotkania zostały przedstawione sprawy związane  

z wykonawstwem tej sieci. Szersze informacje w tej sprawie zamieszczone są na stronie 

internetowej gminy.  

- w dniu 3 marca 2017 r. uzupełniony został wniosek dotyczący tzw. ,,Starej chaty”  

o dofinansowanie projektu pn.; ,,Kuźnia tradycji i kultury”. Wójt informował, że wniosek jest 

na etapie oceny merytorycznej. 

- w dniu 4 marca 2017 r. odbyły się gminne eliminacje w tenisie stołowym. W tym miejscu 

Wójt Adam Dańczak złożył podziękowania organizatorom: Panu Ryszardowi  Chowańcowi  

z ramienia Szkoły oraz pracownikom Gminnego Ośrodka Kultury i Czytelnictwa  

w Jaśliskich. 

- 5 marca 2017 r. zorganizowany został przez pracowników Gminnego Ośrodka Kultury  

i Czytelnictwa w Jaśliskich Gminny Dzień Kobiet. Wójt złożył podziękowania dla Pań, które 

uczestniczyły w spotkaniu oraz organizatorom za trud włożony w przygotowanie 

uroczystości. 

- 6 marca 2017 r. w Urzędzie Gminy Jaśliska odbyło się spotkanie z przedstawicielami 

Delegatury Podkarpackiego Urzędu Wojewódzkiego w Krośnie Panem Tadeuszem Pietryką  

i Bogdanem Chłapem, na którym omówione zostały sprawy komunalizacji działki przy 

Kapicy w Woli Niżnej. Uczestnikami spotkania byli również radny Wacław Futyma  i Jan 

Magierowski – sołtys wsi Wola Niżna. 

- 7 marca 2017 r. razem z głównym księgowym Urzędu Gminy Jaśliska, w Rzeszowie złożyli 

wzory podpisów do umowy o dofinansowanie w ramach osi priorytetowej Czysta Energia, 

Modernizacja energetyczna wielorodzinnych budynków w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego. Koszt całego przedsięwzięcia wynosi 1.272.048,87 zł. Gmina otrzyma 

dofinansowanie w wysokości  916.340,40 zł. 

Dalej, Wójt Adam Dańczak wyraził nadzieję, że w dniu dzisiejszym został poczyniony ostatni 

krok w związku z przejęciem działek będących w zarządzie Agencji Nieruchomości Rolnej, 
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znajdujących się w miejscowości Moszczaniec i podpisaniem dokumentu potwierdzającego 

przejęcie tych działek od Agencji, a w konsekwencji dalszej otrzymania dofinansowania  

na zadania, które są  do wykonania. Wyraził nadzieję, że przygotowany projekt porozumienia 

pomiędzy Gminą Komańcza a Gminą Jaśliska będzie zaakceptowany przez Dyrekcję Agencji 

Nieruchomości Rolnej. Wójt Adam Dańczak udzielił szerszych informacji w powyższej 

sprawie. 

 

Ad. 4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Jaśliska 

 

Informację z realizacji uchwał podjętych na XXXIV sesji Rady Gminy Jaśliska 

przedstawił Sekretarz Gminy Piotr Urban. Informację przyjęto bez uwag; stanowi ona 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5.  Zapytania i wolne wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

Radna Teresa Mezglewska w imieniu mieszkańców miejscowości Posada Jaśliska 

zwróciła się z pytaniem, kiedy będą czynne toalety publiczne w Jaśliskach. 

Ponadto poprosiła o wyjaśnienie, dlaczego do porządku obrad dzisiejszej sesji nie został 

wprowadzony projekt uchwały dotyczący Pana Macieja Pelczara, zaznaczając, że sprawa 

mocno analizowana była na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów.  

Radny Jarosław Farbaniec pytał, czy w roku bieżącym, w niedalekiej perspektywie czasu 

planowane są działania związane z instalacją oświetlenia na odcinku tzw. ,,pod skałą” przy 

drodze wojewódzkiej. Prosił o konkretną odpowiedź w tej sprawie. 

Radny Ryszard Chowaniec nawiązując do dokonanej na Zebraniu Wiejskim  

w miejscowości Daliowa zmiany przedsięwzięcia do realizacji w roku 2017 ze środków 

funduszu sołeckiego, zwrócił się z pytaniem, na kiedy planowany jest remont 

przedmiotowych dwóch odcinków dróg. Następnie radny Ryszard Chowaniec poinformował, 

że w IV kwartale tego roku będzie ogłoszony nabór wniosków na budowę wodociągów.  

Tu zadał pytanie: czy nie należałoby podjąć działań polegających na sporządzaniu projektu  

na budowę wodociągu w miejscowości Daliowej. 

Kolejne pytania, zadane przez radnego Janusz Mazur dotyczyły dróg. Pytał on,  

czy w najbliższym czasie brane jest po uwagę połączenie remontowanej w jesieni drogi  

za murami; odcinka około 100 m,  z drogą powiatową. Pytał również, czy byłaby możliwość 

wykopania rowu bądź wyłożenia korytek przy drodze biegnącej koło ,,Domu nauczyciela”  

w Posadzie Jaśliskiej. Powyższe argumentował tym, że często powstają tam kałuże; w okresie 

zimowym trudno było przejechać, obecnie podczas opadów śniegu stoi w tamtym miejscu 

woda. 

Poza tym radny zwrócił się  z pytaniem, czy byłaby możliwość skierowania do Powiatowego 

Zarządu Dróg prośby o wyłożenie korytek przy drodze po jej prawej stronie jadąc z Jaślisk na 

odcinku od domu Państwa Kuzaków do posesji Państwa Żołobowiczów. Mówił,  

że najbardziej poszkodowanymi mieszkańcami są Państwo Żołobowiczowie ze względu na 

to, że ich mostek jest ostatni i woda wylewa na ich posesję. 

Następnie pytanie zadał sołtys wsi Wola Niżna Jan Magierowski. Pytał, czy będą podjęte 

kroki w sprawie montażu licznika do pomiaru oświetlenia ulicznego przy blokach  

w Woli Niżnej. 
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Więcej pytań nie było. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwał 

 

 Zgodnie z porządkiem obrad przystąpiono do podjęcia uchwał. 

Ad.6a. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż zwrócił się z zapytaniem, czy są jakieś 

pytania do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Jaśliska na lata 

2017-2021.  Pytań nie było.  

Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich Ryszard 

Chowaniec przedstawił pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXXV/209/17 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 10 marca 2017 r. 

 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Jaśliska  

na lata 2017-2021 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXXV/209/17 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6b. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady Gminy Bogusława Gwiżdż, czy są jakieś pytania  

do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Gminnego Programu 

Rewitalizacji dla Gminy Jaśliska na lata 2016 – 2023, pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Środowiska Wacław Futyma  

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXXV/210/17 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 10 marca 2017 r. 

 

w sprawie przystąpienia do opracowania Gminnego Programu Rewitalizacji  

dla Gminy Jaśliska na lata 2016 – 2023 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXXV/210/17 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
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Ad.6c. 

W związku z brakiem pytań do projektu uchwały w sprawie określenia zasad 

powoływania, zasad działania Komitetu Rewitalizacji i ustanowienia jego Regulaminu, 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Środowiska Wacław Futyma  

przedstawił opinię pozytywną do powyższego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXXV/211/17 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 10 marca 2017 r. 

 

w sprawie określenia zasad powoływania, zasad działania Komitetu Rewitalizacji  

i ustanowienia jego Regulaminu  

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXXV/211/17 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6d. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż w związku z propozycją wprowadzenia 

przez Sekretarza Gminy Piotra Urbana zmian do projektu uchwały w sprawie nadania 

statutów jednostkom pomocniczym Gminy Jaśliska o godz. 1735 ogłosił 5 minutową przerwę. 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich pozytywnie zaopiniowała  

po zmianach projekt uchwały w sprawie nadania statutów jednostkom pomocniczym Gminy 

Jaśliska. 

Po przerwie, Przewodniczący Rady wznowił obrady i na pytanie, czy są jakieś pytania  

do projektu uchwały po wprowadzonych zmianach, radni pytań nie zgłosili. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXXV/212/17 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 10 marca 2017 r. 

 

w sprawie nadania statutów jednostkom pomocniczym Gminy Jaśliska 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXXV/212/17 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.7. Oświadczenia radnych, Wójta i  przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

W związku z brakiem oświadczeń, Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż udzielił 

głosu przybyłym na sesję: Komendantowi Komisariatu Policji w Dukli – Podkom. Jerzemu 

Szwast, a następnie Dzielnicowemu st. sierż. Michałowi Torba. 

Podkom. Jerzy Szwast korzystając z obecności przedstawicieli społeczności lokalnej gminy, 

jak zaznaczył, udzielił informacji na temat wydanego przez Ministra Rolnictwa i Rozwoju 



6 
 

Wsi rozporządzenia z dnia 20 grudnia 2016 r. w sprawie zarządzenia środków związanych  

z wystąpieniem wysoce zjadliwej grypy ptaków. Informował o zawartych w nim nakazach  

i zakazach związanych z obszarem zapowietrzonym i zagrożonym ptasią grypą oraz 

sankcjach karnych w przypadku przeprowadzonej kontroli za nie przestrzeganie zakazów, 

szczególnie zakazu wypuszczania drobiu na zewnątrz. Pan Jerzy Szwast skierował  

do uczestników posiedzenia prośbę o rozpropagowanie informacji na temat przestrzegania 

zawartych w rozporządzeniu zakazów i nakazów. 

Następnie Podkomisarz Jerzy Szwast udzielił wyjaśnień odnośnie przedłożonej  

do uzupełnienia o imię i nazwisko oraz nr telefonu listy. Informował, że jest to zbieranie 

informacji do programu realizowanego przez Ministerstwo Spraw Wewnętrznych  

i Administracji ,,Dzielnicowy bliżej nas”. Zapewniał, że lista z zawartymi danymi nigdzie nie 

wyjdzie poza teczkę dzielnicowego i teczkę prewencji kryminalnej profilaktyki oraz pozwoli 

na kontakt z osobami wpisanymi na listę.  

Wywiązała się dyskusja na temat izolowania drobiu hodowlanego w związku z zagrożeniem 

związanym z ptasią grypą. Na zadawane przez radnych pytania, odpowiedzi udzielał Pan 

Jerzy Szwast.  

Następnie głos zabrał Dzielnicowy Pan Michał Torba, który na wstępie informował  

o wdrażaniu przez Główną Komendę Policji i Komendę Miejską Policji sztandarowych 

projektów. W ramach prowadzonej akcji ,,Bezpieczny senior”  przestrzegał i zwrócił się  

z prośbą o zapoznanie osób starszych, mieszkańców swojej miejscowości z problemami 

stanowiącymi zagrożenia, które dotykają osoby starsze.  Informował o stosowanych 

działaniach oszustów podających się za pracowników administracyjnych, windykatorów bądź 

inne służby, stosujących metody na tzw. ,,wnuczka”, ,,inkasenta”, ,,policjanta”.  

W swojej wypowiedzi zaznaczył, że każdej miejscowości dużą rolę odgrywa społeczeństwo  

i tu zaproponował, aby sąsiedzi mieszkający blisko siebie nawzajem, szczególnie tam, gdzie 

mieszkają osoby starsze byli baczni i czuwali, a w przypadku dostrzeżenia zagrożenia 

przestępstwa, którego ofiarami stają się starsze osoby zgłaszali zaistniały fakt na policję. 

Informował również o zgłoszonych administratorom bloków mieszkalnych znajdujących się 

w Woli Niżnej, Moszczańcu oraz Jaśliskich propozycjach dotyczących zabezpieczeń wejść  

do klatek schodowych w postaci montażu domofonów i elektrozamków.     

W dalszej części swojej wypowiedzi, Dzielnicowy udzielił informacji na temat realizowanego 

sztandarowego programu pn.: ,,Bezpieczny ogród”. Przedstawił i krótko omówił jedno  

z zagrożeń - problem luźno biegających psów i pogryzienia przez te psy. Na pytania 

zadawane przez Zastępcę Przewodniczącego Rady Jana Farbańca w sprawie wałęsających się 

bez dozoru czworonogów odpowiedzi udzielali: Dzielnicowy Michał Torba oraz Podkomisarz 

Jerzy Szwast.  

Zastępca Przewodniczącego Rady Jan Farbaniec przedstawił rozwiązanie powyższego 

problemu poprzez postraszenie przez Policję właścicieli czworonogów. Jego zdaniem 

ogłoszenia Wójta w przedmiotowej sprawie nie są respektowane. Stwierdził, że jeżeli nie 

będzie reakcji Policji w tym kierunku, gmina nie poradzi sobie z tym problemem.  

Dzielnicowy Michał Torba poinformował, że od dnia 1 marca pełni funkcję Dzielnicowego  

i zapewniał, iż dołoży starań, aby dopilnować, żeby problem ten zniknął. Poza tym 

poinformował, że jeżeli zdarzą się problemy związane z niszczeniem dóbr przez 

użytkowników kładów, motocykli bądź samochodów terenowych również prosił zdarzenia 

takie zgłaszać. Deklarował zajęcie się tego typu problemami. 
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Ad. 8. Odpowiedzi na zapytania i wnioski 

 

 W punkcie tym, Wójt Adam Dańczak udzielił odpowiedzi według kolejności 

zadawanych pytań. 

W odpowiedzi na pytanie radnej Teresy Mezglewskiej stwierdził, że z toaletami w Jaśliskach 

jest problem. Wspomniał, że w roku ubiegłym zatrudniony był w ramach prac społecznie 

użytecznych  Pan Mezglewski.  ,,Był z Jaślisk, był na miejscu, myślę, że się sprawdził i było 

to dobre rozwiązanie” - powiedział Wójt. Następnie przedstawił rozwiązanie; mówił  

o możliwości zamontowania zamka na monety. 

 Radnemu Jarosławowi Farbaniec Wójt odpowiedział, że w czwartym kwartale będzie 

ogłoszony nabór na modernizację publicznych systemów oświetlenia. Wójt wyjaśnił, że 

gmina szuka powiązania własnych środków ze środkami z zewnątrz i należy uzbroić się w 

cierpliwość. Zaznaczył, że zdaje sobie sprawę, iż sprawa ciągnie się sporo czasu, ale do tej 

pory nie było żadnego naboru na tego typu inwestycje. Zapewniał, że jeżeli tylko będzie 

możliwa aplikacja w tym naborze, minimalna kwota dofinansowania nie będzie tak jak  

w wielu innych kwotą wartości wniosku 500 tys. zł ,na pewno taki wniosek zostanie złożony.   

Radnemu Ryszardowi Chowańcowi w sprawie wodociągu odpowiedział, że w rozmowie  

z jego Zastępcą Jerzym Magierowskim zrodził się pomysł, aby gmina zorganizowała  

w miejscowości Daliowa spotkanie mieszkańców z Zarządem Spółki Wodnej celem 

przedstawienia stanowiska przez Spółkę w przedmiocie sprawy. Zaznaczył, że zdaję sobie 

sprawę, że większość mieszkańców chce mieć tą wodę, a nie inną. W jego przekonaniu,  

w przypadku wrażenia zgody przez Spółkę Wodną, istnieje możliwość wybudowania 

wodociągu. W przypadku zaś braku zgody, jeżeli wodociąg wybuduje gmina i przyjmie  

w administrowanie zapytał, czy mieszkańcy będą płacili stawki takie, jakie ustalone zostały 

dla Szklar czy Moszczańca. Zdaniem Wójt spotkanie takie jest wyjściem na przeciw, aby 

dwie strony wymieniły się swoimi poglądami; mieszkańcy przedstawili oczekiwania 

natomiast Zarząd Spółki Wodnej uzasadnił swoje stanowisko. 

W sprawie remontu dróg ze środków funduszu sołeckiego Wójt poinformował, że remont 

rozpocznie się wczesną wiosną.   

Radnemu Januszowi Mazurowi Wójt Adam Dańczak odpowiedział, że w tym roku gmina nie 

planuje połączenia remontowanej drogi gminnej z drogą powiatową, ponieważ w trakcie prac 

pojawił się wysięk wody i nie wiadomo czy jest on nadal, czy Spółka Wodna planuje jakieś 

prace remontowe na tym odcinku. Uznał, że nie można wyprzedzać tych działań.   

W odpowiedzi na drugie pytanie zadane przez radnego Janusza Mazura stwierdził,  

że pretensje o taki stan rzeczy należy skierować do władz, które sprzedały działki gminne 

właścicielom, którzy poniekąd utrudnili odpływ wody z tamtego miejsca. Tłumaczył, że nowi 

właściciele podnieśli i wyrównali sobie teren, ogrodzili się i zapomnieli o odpływie. 

Poinformował, że gmina ma pomysł na rozwiązanie tego problemu, ale trzeba poczekać  

na pogodę.   

Odpowiadając na kolejne pytanie radnego, Wójt deklarował wysłać pismo informujące  

o wylewaniu wody na prywatne posesje spływającej z drogi powiatowej. 

Sołtysowi Janowi Magierowskiemu  Wójt Adam Dańczak odpowiedział, że takie działanie 

trzeba podjąć z uwagi na to, że droga jest już własnością gminy. 
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W sprawie braku wprowadzenia pod obrady dzisiejszej sesji projektu uchwały dotyczącej 

Pana Macieja Pelczara Wójt Adam Dańczak odpowiedział, że na chwilę obecną Pan Maciej 

zatrudniony jest w ramach prac społecznie użytecznych. Informował o wymiarze jego czasu 

pracy i wynagrodzeniu. Powiedział, że jeżeli będzie spełniał kryterium i będzie można 

zatrudnić go w większym wymiarze czasu pracy w ramach prac społecznie użytecznych czy 

prac interwencyjnych,  to może by dać mu szansę na odpracowanie. Zaznaczył tu, że każde 

umorzenie rodzi skutki. Powiedział, że jeżeli byłaby zgoda ze strony Pana Macieja, warto 

podjąć takie rozwiązanie; dać komuś odpracować swój dług przynajmniej w części. Następnie 

Wójt Adam Dańczak udzielił wyjaśnień na temat wykonywania prac społecznie użytecznych  

oraz zobrazował kwestię zatrudnienia pracowników poprzez Urząd Pracy oraz zatrudnienia  

z Zakładu Karnego.    

Na zakończenie, Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż w związku ze zbliżającym się 

Dniem Sołtysa, z tej okazji wszystkim sołtysom złożył życzenia.  

 

Ad. 9. Zamknięcie sesji  

  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż 

zamknął XXXV sesję Rady Gminy Jaśliska o godz. 1820.  

 

 

 

Protokół sporządziła:                                                                Przewodniczący Rady 

 

Renata Milan                                                    Bogusław Stefan Gwiżdż                      


